聖堂報告 聖家節 29/12/2024

本堂「元旦」彌撒時間安排如下:
元旦(1/1星期三)有廣東話、英文及普通話彌撒;

彌撒時間跟主日相同。

- 2. 天主教會於 2025 年 1 月 1 日 (星期三) 慶祝第五十八屆世界和平節,主題為「寬免我們的罪債:將祢的平安賜予我們」。 為響應教宗促進世界和平之呼籲,周守仁樞機將於是日上午十時,假聖母無原罪主教座堂主持共祭彌撒,誠邀各位教友參加。 共祭彌撒將於教區網頁 (www.catholic.org.hk) 同步直播。
- 3. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神與真 理朝拜,與基督作精神的契合,詳情如下...。

日期:2025年1月4日(本星期六)

時間:上午8:15-9:15(即平日7:40彌撒後)

歡迎教友一起參與。

4. 按照《教宗方濟各頒佈的 2025 年常規禧年頒賜大赦的規則》, 信友如滿全指定的「基本條件」(『不依戀任何罪惡,並領受 修和聖事、在彌撒中領聖體,及按照教宗的意向祈禱。』), 並須履行指定的善工,將可獲得**禧年全大赦**。詳情請參閱報告 板或參閱香港教區網頁。

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement The Holy Family of Jesus, Mary & Joseph 29th December 2024

- 1. Mass times on New Year's Day (January 1, Wednesday) will follow the Sunday schedule.
- 2. Adoration of the Blessed Sacrament for January 2025 will take place on:

Date: Saturday, January 4

Time: 8:15 AM - 9:15 AM

Immediately following the daily Mass at 7:40 AM. All parishioners are warmly invited to join us.

- **3.** In accordance with the Decree on the granting of indulgences during the Ordinary Jubilee Year 2025, proclaimed by His Holiness Pope Francis, parishioners can obtain plenary indulgences for the Jubilee Year by fulfilling the following basic conditions:
 - Be detached from all sin
 - Participate in sacramental confession
 - Receive Eucharistic Communion
 - Pray for the intentions of the Pope

Additionally, participants must perform all the prescribed works. For more details, please refer to the notice board outside the Chapel or visit the website of the Hong Kong Diocese.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.